

Built to be the seat of the Sienese government, it housed the Seigneurie and the Podestà and is, at present, the seat of the local government offices. 505 steps lead to the top of the tower (102 m. tall up to the top of its lightning conductor).

Construit pour le gouvernement siennois, il abrita aussi la Seigneurie et le Podestat ; actuellement, c'est là que se trouvent les bureaux de la Commune. Il faut gravir 505 marches pour arriver au sommet de la tour, haute de 102 mètres au sommet du pare-tonnerre.

Loggia della Mercanzia



Derrière la Piazza del Campo se trouve la splendide Loggia della Mercanzia ou Loggia dei Mercanti ou di S. Paolo, construite entre 1417 et 1444. Les banquiers et les marchands s'y réunissaient pour discuter de leurs affaires.



Deux heures de bus dans le cœur de la campagne toscane, parmi des paysages d'une grande beauté pour regagner Lucques où nous dînons au Mc Do' puis retour à Ghivizzano pour notre dernière soirée dans notre famille d'accueil.



Behind Piazza del Campo rises the superb Loggia della Mercanzia, also known as the Merchants' log-gia or St Paul's Loggia. It was built between 1417 and 1444. Here bankers and merchants used to gather to make business deals.



After two hours in the Tusany country, among beautiful landscapes, we went to Lucca and had dinner at a Mc Donald's restaurant. Then we went back to Ghivizzano and spent our last night in our host family.

